
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 31.01.2024 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al com. 
Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La sedinta participa urmatorii  consilieri  :  Navalici  Anamaria, Beliu Iconomescu

Aureliana,  Neculache  Netuta,  Mistreanu  Ioan,  Tecuceanu  Paraschiv,  Danaila  Paul,
Enache Paraschiv, Vlad Geta Manuela, Iurascu Gina Mariana, Iacob Marcela, Busteanu
Cristian Tudorel, Stamate Iordan si Horoi Anina – Georgiana.

Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 347 / 25.01.2024.
Dupa efectuarea apelului nominal si  tinerea evidentei  participarii  la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita.
In  continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus ca presedintele de sedinta sa fie dna Vlad Geta Manuela,  deoarece fiecare
consilier local trebuie sa fie presedinte al sedintei timp de 3 luni in ordinea alfabetica a
numelui.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru “ ca dna Vlad Geta Manuela sa fie
presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi, modificat :

1. Proiect de hotarare privind aprobarea utilizarii excedentului bugetului local al
comunei  Foltesti,  judetul  Galati  ca  sursa  de  finantare  a  cheltuielilor  sectiunii  de
dezvoltare pe anul 2024.

2.  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  bugetului  local  pe  anul  2024,
repartizarea  veniturilor  si  cheltuielilor  bugetului  local  pe  capitole  si  subcapitole,
aprobarea veniturilor si cheltuielilor din activitati finanţate integral  din venituri proprii  pe
anul 2024.

3. Proiect de hotarare privind  aprobarea Studiului de Fundamentare, delegarea
serviciilor  de operare,  documentatiei  de atribuire,  precum si  acordarea unui  mandat
special pentru reprezentantul UAT Comuna Foltesti, in Adunarea Generala a Asociatiei
de Dezvoltare Intercomunitara ECOSERV Galati.

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului Serviciului Judetean de
Salubrizare Galati.

5.  Proiect  de  hotarare  privind aprobarea  « Studiului  de  oportunitate  si
fundamentare pentru delegarea gestiunii activitatilor de sortare a deseurilor de hartie,
carton, metal, plastic si  sticla colectate separat din deseurile municipale in statia de
sortare Valea Marului, inclusiv transportul reziduurilor rezultate din sortare la depozitul



de  deseuri  sau  la  instalatia  de  tratare  mecano-biologica  respectiv  eliminarea,  prin
depozitare, a deseurilor reziduale, a deseurilor stradale, a deseurilor de pamant si pietre
provenite  de  pe aleile  publice,  a  reziduurilor  rezultate  de  la  instalatiile  de  tratare  a
deseurilor municipale, precum si a deseurilor care nu pot fi  valorificate provenite din
activitati  de  reamenajare  si  reabilitare  interioara  si/sau  exterioara  a  locuintelor  la
depozitul de deseuri nepericuloase Valea Marului, din judetul Galati », delegarii gestiunii
serviciului  de  salurizare  pentru  activitatile  de  sortare  si  eliminare  prin  depozitare
aferenta proiectului « Sistem de Management Integrat al Deseurilor in judetul Galati »,
documentatiei  de  atribuire  precum  si  acordarea  unui  mandat  special  pentru
reprezentantul UAT Comuna Foltesti, in Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitara ECOSERV Galati.

6. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta.
7.  Proiect  de  hotarare  privind aprobarea  asocierii  COMUNEI  FOLTESTI,  ca

membru  fondator  la  infiintarea  « A.D.I.  INVEST  GALATI »  si  a  statutului  asociatiei
« A.D.I. INVEST GALATI ».

8. Cereri, interpelari, raspunsuri.
Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi modificat, cu 13 voturi “pentru” .
Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si

referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintele comisiei
de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
In continuarea sedintei  se trece la punctul nr. 2 din ordinea de zi :  Proiect de

hotarare  privind  aprobarea  bugetului  local  pe  anul  2024,  repartizarea  veniturilor  si
cheltuielilor  bugetului  local  pe  capitole  si  subcapitole,  aprobarea  veniturilor  si
cheltuielilor din activitati finanţate integral  din venituri proprii  pe anul 2024.

Din nou presedintele de sedinta acorda cuvantul dlui primar sa prezinte proiectul
si  referatul  de  aprobare,  se  prezinta  si  raportul  de  specialitate,  apoi  presedintele
comisiei de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate.

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor doua proiecte de hotarare se trece la punctul nr. 3 din

ordinea  de  zi  :  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  aprobarea  Studiului  de
Fundamentare, delegarea serviciilor de operare, documentatiei de atribuire, precum si
acordarea  unui  mandat  special  pentru  reprezentantul  UAT  Comuna  Foltesti,  in
Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ECOSERV Galati.



Si la acest punct, presedintele sedintei acorda cuvantul initiatorului proiectului sa
prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi
presedintii comisiilor de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Se trece la punctul nr. 4 din ordinea de zi : Proiect de hotarare privind aprobarea

Regulamentului Serviciului Judetean de Salubrizare Galati.
Si  de  aceasta  data,   presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  initiatorului  sa

prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi
presedintii comisiilor de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
In continuarea sedintei se trece la punctul nr. 5 din ordinea de zi : Proiect de

hotarare privind aprobarea « Studiului de oportunitate si fundamentare pentru delegarea
gestiunii  activitatilor  de sortare a deseurilor  de hartie,  carton,  metal,  plastic si  sticla
colectate separat din deseurile municipale in statia de sortare Valea Marului, inclusiv
transportul reziduurilor rezultate din sortare la depozitul de deseuri sau la instalatia de
tratare mecano-biologica respectiv eliminarea, prin depozitare, a deseurilor reziduale, a
deseurilor stradale, a deseurilor de pamant si pietre provenite de pe aleile publice, a
reziduurilor rezultate de la instalatiile de tratare a deseurilor municipale, precum si a
deseurilor care nu pot fi valorificate provenite din activitati de reamenajare si reabilitare
interioara si/sau exterioara a locuintelor la depozitul  de deseuri  nepericuloase Valea
Marului, din judetul Galati », delegarii gestiunii serviciului de salurizare pentru activitatile
de sortare si eliminare prin depozitare aferenta proiectului  « Sistem de Management
Integrat al Deseurilor in judetul Galati », documentatiei de atribuire precum si acordarea
unui mandat special pentru reprezentantul UAT Comuna Foltesti, in Adunarea Generala
a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara ECOSERV Galati.

Din nou presedintele sedintei acorda cuvantul initiatorului proiectului sa prezinte
proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii
comisiilor de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru” .



Dupa aprobarea celor cinci proiecte de hotarare se trece la punctul nr. 6 din
ordinea de zi : Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. 

Si la acest punct, presedintele sedintei acorda cuvantul initiatorului proiectului sa
prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi
presedintele comisiei de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Se trece la punctul nr. 7 din ordinea de zi : Proiect de hotarare privind aprobarea

asocierii  COMUNEI  FOLTESTI,  ca  membru  fondator  la  infiintarea  « A.D.I.  INVEST
GALATI » si a statutului asociatiei « A.D.I. INVEST GALATI ».

Dlui. primar i se acorda cuvantul de catre presedintele de sedinta ca initiator al
proiectului  sa  prezinte  proiectul  si  referatul  de  aprobare,  se prezinta  si  raportul  de
specialitate,  apoi  presedintii  comisiilor  de  specialitate,  prezinta  avizele  comisiilor  de
specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
In  continuarea  sedintei  se  trece  la  ultimul  punct  din  ordinea  de  zi  :  Cereri,

interpelari, raspunsuri.
La acest punct dl. Stamate intreaba in ce consta proiectul ce va fi facut pentru

scoala?
Dl.  primar raspunde ca este necesar a se face un DALI pentru modernizarea

scolii pe fonduri europene.
Acum avem in derulare un proiect pentru dotarea scolii cu calculatoare, tablete,

laptopuri, etc.
Referitor la  acel DALI vrem sa reabilitam scoala de la fundatie pana la acoperis.
Dna Vlad ridica probleme cainilor din curtea si exteriorul scolii,  deoarece sunt

foarte multi si esti nevoit sa vii sa-ti iei copii de la scoala de frica cainilor.
Dl. primar raspunde ca nu avem nici paznic la scoala ca era de folos si acesta.
Dna Vlad intreaba cum putem sa actionam ca sa avem un paznic la nivelul scolii

si ar trebui sa se implice si cadrele didactice sa iasa din scoala sa vada ce fac copii in
curtea scolii, ca pe timpul nostru ne mai si jucam in pauzele dintre ore, dar acum nu se
mai poate, deoarece sustine dansa a filmat un numar de 7 caini in curte scolii.

Dl. Stamate propune sa primeasca un punct de vedere al primarului.
Dl. primar afirma ca serviciul nostru infiintat ptr gestionarea cainilor fara stapan

nu functioneaza din lipsa de personal, iar ca sa ne afiliem la o societate care se ocupa
cu asa ceva trebuie sa achitam foarte multi bani ptr. cat vin si ridica cainii, sau o alta



varianta  am vorbit  cu  dl.  Bute  –  primarul  comunei  Scinteiesti  sa  ne  afiliem  intr-o
organizatie  sua  asociatie  si  poate  ne  ajung  mai  putin  aceste  servicii  de  ridicare  si
ingrijire a cainilor pana vor fi adoptati sau eutanasiati.

Dl. Stamate afirma ca ar trebui sa angajam un paznic la scoala.
Dl. primar raspunde ca in anii din urma ati spus ca nu ne permitem sa angajam

paznic.
Dl. Stamate propune sa se faca doua calcule, unul ptr. a vedea cat ne costa

angajarea unui paznic la scoala si alt cost ptr. strangerea cainilor sa vedem care este
mai avantajos.

Dl primar raspunde ca ptr paznic putem face calcule, dar ptr caini nu prea putem
deoarece nu stim la momentul actual cati caini fara stapan sunt in comuna.

Presedintele  sedintei  constatand ca la  acest  punct  nu mai  sunt  probleme de
dezbatut, declara sedinta incheiata si multumeste d-lor consilieri pentru participare.

Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa
semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .

    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
               Geta Manuela VLAD                               Marian CILICHIDREANU 


